

Szanowni Klienci!

Prosimy o przestrzeganie następujących punktów:

1. Parkiet należy przykleić do podłoga.
2. Naturalna struktura oraz różnice w kolorystyce są charakterystyczne dla naturalnego produktu jakim jest drewno i nadają podłodze indywidualny charakter.
3. Zarówno dobre samopoczucie człowieka jak i zachowanie optymalnych właściwości drewnianej podłogi wymagają utrzymania w pomieszczeniu odpowiedniego klimatu (względna wilgotność powietrza ok. 50%-60%, temperatura ok. 21°C). Podczas okresu grzewczego wilgotność powietrza spada nawet poniżej 20%, co powoduje powstawanie szczelin między klepkami. Dlatego też w celu ograniczenia występowania szczelin zalecane jest stosowanie nawilżaczów powietrza.
4. Paczki należy przechowywać w całkowicie suchych pomieszczeniach i otwierać je bezpośrednio przed rozpoczęciem montażu.
5. Zgłoszenie ewentualnych wad musi nastąpić przed przystąpieniem do montażu. Towar wadliwy po zamontowaniu nie podlega reklamacji.
6. Przy ogrzewaniu podłogowym należy zgłosić się po dodatkowe instrukcje.
7. Parkiet warstwowy oferowany jest w wersji: lakierowanej, surowej i olejowanej.
8. Instrukcja montażu

Parkiet lakierowany nie powinien być matowany. **Parkiet olejowany wymaga ponownego pokrycia powierzchni olejem naturalnym zalecanym przez producenta do tego typu wykończenia powierzchni.** Staranna aplikacja oleju powinna być wykonana za pomocą odpornego na rozpuszczalniki aplikatora. Po nałożeniu oleju podłogę należy wypełnić w różnych kierunkach maszyna polerująca (polerka).

Parkiet surowy (niewypołóżony) musi być dobrze wyszlifowany siatkami ściernymi o granulacji 100 i 120. Powierzchnia, która ma być pokryta lakierem lub olejem powinna być sucha, czysta i wolna od pyłu. Po przeszylfowaniu parkietu, można go pokryć lakierem lub olejem.

Pielęgnacja podłogi

Po ułożeniu parkietu gotowego, niezbędne jest nałożenie warstwy ochronnej po to, aby wypełnić mikrofugi między klepkami i zapewnić ochronę powierzchni lakieru.

Polakierowany parkiet dwuwarstwowy należy czyścić mopem, miotłą lub odkurzaczem. Większe zabrudzenia usuwać lekko wilgotną, miękką szmatką.

W przypadku niewypełnienia powyższych zaleceń reklamacji nie uwzględnia się.

Geehrter Kunde!

Bitte beachten Sie nachstehende Punkte:

1. Parkett klbt man auf geeigneten Untergrund.
2. Natürliche Struktur und Farbunterschiede sind charakteristisch für das Naturprodukt Holz und geben Ihrem Boden die individuelle Note.
3. Das Wohlbefinden des Menschen aber auch die Werterhaltung des Holzfussbodens erfordern die Beachtung eines gesunden Raumklimas (d.h. Rel. Luftfeuchtigkeit ca. 50 %-60 % Raumtemperatur ca. 21°C). Sinkt während der Heizperiode die Luftfeuchtigkeit unter 50%, was ist nicht auszuschliessen, dass vorübergehend eine Fugenbildung auftritt. In dieser Zeit empfehlen wir das Aufstellen von Luftbefeuchtern.
4. Die Pakete trocken lagern und erst vor Beginn der Verlegung öffnen.
5. Beanstandungen eventueller Mängel müssen vor der Verlegung vorgenommen werden. Verlegte Ware ist von Reklamationsansprüchen ausgeschlossen.
6. Bei Fußbodenheizung separates Merkblatt anfordern.
7. 2-Schichtparkett kann man als versiegelt, geölt und roh kaufen.
8. Verlege tipps.

Bei der lackierten Oberfläche wird kein Schleifen empfohlen! **Bei der geölten Oberfläche. um eine gleichmässige Fläche zu erreichen, wird die Nachölung empfohlen.** Die rohe Oberfläche muss zuerst mit Schleifnetz 100 und 120 ausgeglichen werden und dann mit Öl oder Versiegelslack behandelt werden.

Pflegeanweisung für versiegelte Böden

Nach der Verlegung des Fertigparketts muss eine Erstpflege durchgeführt werden damit die Microfugen zwischen dem Stäben abgedichtet werden und die versiegelte Oberfläche geschützt wird.

Bei den Holzarten Buche, Ahorn und Esche ein wasserfreies Parkettpolisch verwenden!

Laufende Reinigung erfolgt mit Mop, Haarbesen oder Staubsauger. Feiner Schmutz bzw. Staub mit einem nebelfeuchten Lappen beseitigen

Bitte beachten:

Um jegliche Gewährleistungsansprüche aufrecht zu erhalten müssen alle oben genannten Punkte eingehalten werden.

General recommendations!

Caring for parquet:

1. Parquet should be glued to the ground.
2. Beautiful 2-layer parquet floors are a product of nature which gives them unique character.
3. In order to preserve all of the floor advantages and to make sure that the floor is comfortable for everyone. it is important to have constant conditions in a room: room temperature about 21°C and relative air humidity about 50 %-60 % Excessive humidity may result that the wood is swelling. On the other hand, in low humidity the wood dries and can shrink.
4. Packages should be put into storage, dry room and opened only right before installation.
5. Our wood floors are manufactured in accordance with accepted standards. If material is not acceptable do not install it and contact the seller immediately. The parquet after laying can not be complained.
6. Special instructions are needed for floor heating.
7. 2-layers parquet is offered as: lacquered, unfinished (raw) and oiled.
8. Fitting instructions:

Lacquered parquet shouldn't be sanding.

On oiled parquet should be overcoated again with natural oil recommended by producer to that type of parquet. Application must be carried out using solvent-resistant applicator. After this application the floor should be buffed in alternate directions using a buffering machine.

Unfinished parquet must be well sanded using sanding disc grade no. 100 and 120. The surfaces which are to be coated must be dry, completely clean and free from sanding dust. After it parquet can be coated by lacquer or oil.

Varnished floors

After installation of 2-Layer prefinished parquet it is necessary to protect the floor first with waterfree parquet polish covering the wooden floor gaps and protecting the surface.

General maintenance the rag must be well wrung and contain as little water as possible but enough to clean up dirt from the surface;

Maintenance: Mop, broom or vacuum cleaner;

If this recommendation will not be accepted, the claim will not be recognized.